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L. Stämmans öppnande

Årsstämman öppnades av Patrik Hult.

2. Godkännande avdagordning

Stämman beslutade godkänna dagordningen.

3. Val av ordförande för stämman

Stämman valde Jonas Säther som ordförande för stämman.

4. Anmälan av ordförandens val av protokollförare

Thomas Wiman föreslogs som protokollförare vilket godkändes av stämman.

5. Val av två justerare tillika rösträknare

Stämman valde Göran Andersson och Markus Bartsch som justeringsmän.

6. Frågan om stämman blivit stadgeenligt utlyst

Stämman ansåg att utlysningen av årsstämman har skett enligt stadgarna.

7. Fastställande av röstlängd

23 medlemmar närvarade på mötet, därutöver inkom en fullmakt. Totalt 20 röster (en rösträtt per
lägenhet). Röstlängden biläggs protokollet.

8. Föredragning av styrelsens årsredovisning

Patrik föredrog årsredovisning för föreningens verksamhet under räkenskapsåret.

9. Föredragning av revisorernas berättelse

ionas Säther presenterade delar av revisionsberättelsen av BoRevision AB.

Revisorn föreslår att styrelsen skall beviljas ansvarsfrihet.

10. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning

Stämman beslutade godkänna samt fastställa resultaträkning och balansräkning.

LL. Beslutomresultatdisposition.

Stämman beslutade godkänna styrelsens förslag till resultatdisposition.
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L2. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen

Stämman beslutade ge styrelsen ansvarsfrihet.

13. Beslut om arvode till styrelsen och revisorerna för nästkommande verksamhetsår

Stämman beslutade att godkänna valberedningens förslag på styrelsearvode till 91.000 kr för är 20L8
samt att arvodet fördelas inom styrelsen genom styrelsens beslut.

Stämman beslutade att godkänna styrelsens förslag på arvode till revisorerna till att omfatta faktiskt
nedlagd tid enligt avtalat timpris.

L4. Val av styrelsens ordförande

Stämman omvalde, enligt valberedningens förslag, Patrik Hult, Mattvägen 7 ,lgh 361" till ordförande på

2 år till 2020.

15. Val av styrelseledamöter och suppleanter

Stämman valde, enligt valberedningens förslag, följande styrelseledamöter:
o Ulla Wiberg, Mattvägen 7,lgh 3L2, omval 1 år till 2019.
o Anna Ottosson, Mattvägen 7 ,lgh 35L, nyval 2 år till 2020.

o Jennie Brunbäck, Mattvägen 3, lgh L5L, nyval 2år till 2020.

Utöver dessa kvarstår Thomas Wiman, Mattvägen 5, lgh 233, sedan tidigare vald på två år i styrelsen
till 2019.

Stämman valde, enligt valberedningens förslag, följande styrelsesuppleanter
o Sophia Wallin, Mattvägen 3,lghL72på2är till 2020.

o Göran Andersson, Mattvägen 7, lgh 343, på 1 år till 2019.

16. Val av revisor och suppleant

Stämman valde auktoriserad revisor Joakim Häll som revisor även för kommande år och auktoriserad
revisor Jörgen Götehed som suppleant, båda från BoRevision AB.

L7. Val av valberedning

Stämman valde följande personer till valberedning:
o Roger Hurkmans, Mattvägen 9,lgh 442 (Sammankallande).

o Linda Nordlund, Mattvägen 7,lgh 341,.

o Hillevi Hult, Mattvägen 7, lgh 361.

Stämman noterade och godkände val av Hillevi Hult med vetskap om hennes relation som maka till
styrelseordförande Patrik Hult.

18. Beslut om stadgeändring

Patri k Hu lt presenterade översi ktligt styrelsens stadgeä nd ringsförslag.
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Stämman beslutade enhälligt med 100 % av rösterna att anta stadgeändringsförslaget. Det antagna
stadgeförslaget bi läggs protokollet.
För att stadgeändringsförslaget ska träda i kraft krävs 2/3 majoritet på nästa föreningsstämma.

19. Information från arbetsgruppen för sophantering

Patrik Hult informerade från arbetsgruppen för sophantering, varav det viktigaste var att:
o Matavfallshanteringen fungera bra.
o Offerter har begärts in för att forsöka få ned kostnaden utan att tumma på tömningsgraden.
o Nedgrävning av sopkärlen avskrivs eftersom det kräver sprängning och därmed inte anses

innebära någon besparing.

20. Stämmans avslutande

Jonas Säther avslutade mötet.

Thomas Wiman
Protokollförare

Markus Bartsch

Justerare

Göran Andersson

Stämmans ordförande


